
چهاردهمین جلسه شورای اطلاع رسانی استان 
گلستان تشکیل شد

در ابتدای جلسه عادله کشمیری مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
گلستان و دبیر شورا ضمن  یادآوری و تشریح مصوبات جلسه ی پیشین، 
دستور جلسه  را قرائت کرد و گفت: این جلسه پیرامون اطلاع رسانی 
انتخابات غرب استان و آغاز فرآیند انتخابات 1400 ریاست جمهوری، 
بند چ سال 99 دستگاه های اجرایی و گزارش رییس کمیته اجتماعی 
شورا در خصوص کمک های مومنانه برپا شده است.در ادامه  جلسه 
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی  معاون  چراغعلی  عبدالرضا 
گلستان و رییس شورا ضمن قدردانی از هیات های مذهبی که با رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی در دهه محرم به عزاداری پرداختند، گفت: 
فعلا تصمیم و برنامه ریزی مشخصی برای اربعین صورت نگرفته و در 
صورت بهبود شرایط کرونا و هماهنگی کشور عراق می کوشیم برای آن 
بازه زمانی تمهیداتی را اتخاد کنیم.وی در ادامه با گرامیداشت چهل 
سالگی دفاع مقدس و تاکید بر توجه خاصه به این رویداد ماندگار در 
تقویم کشورمان ، گفت: باید با بهره مندی از ظرفیت فضای مجازی و 
خاطرات یادگاران هشت سال دفاع مقدس به این مهم توجه ی ویژه 
ای نشان دهیم.چراغعلی سپس به انتخابات پیش رو در غرب استان 
گلستان اشاره کرد و ادامه داد: در این حوزه 2 کاندیدا در مرحله دوم 
انتخابات برای حضور در مجلس شورای اسلامی به رقابت می پردازند و 
شایسته است آن ها در فعالیت های تبلیغی خود دستورالعمل ابلاغی 
به علت شیوع کرونا  اینکه  به  اشاره  با  را رعایت کنند.وی  بهداشتی 
شرایط تبلیغی خاص و ویژه ای از سوی رسانه ی ملی برای کاندیداها 
پیش بینی شده است، افزود: ضروری است کاندیدها از برپایی تجمعات 
تبلیغاتی پرهیز کنند و برای تبلیغ و اطلاع رسانی از ظرفیت فضای 
مجازی و رسانه ملی بهره مند شوند.سپس حمیدرضا ملک حسینی، 
سرپرست اداره کل سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری 
گلستان، گفت: 21 شهریور ماه زمان برپایی انتخابات مرحله دوم در 
غرب گلستان است.وی با تاکید دوباره بر ضرورت توجه کاندیداها به 
برپایی  برای  را  بهداشتی،گفت: روزشماری  رعایت دستورالعمل های 
انتخابات با رعایت دستورالعمل های بهداشتی در نظر داریم و جلسات 
متعددی را با کاندیداها و عوامل اجرایی برپا کرده ایم.سپس در ادامه 
حاضرین در جلسه درباره بند چ سال 99 دستگاهای اجرایی استان به 
گفت و گو و تبادل نظر پرداختند و مقرر شد اولویت های دستگاه های 
اجرایی استان و نیز اولویت های رصدشده توسط شورای اطلاع رسانی 

جمع بندی و با هماهنگی با صدا و سیما اجرایی شود.

گام بلند شهرداری گرگان در توسعه فضای سبز 
و پارک در شهر

عبدالرضا دادبود گفت: به پیشنهاد شهرداری گرگان و توافق 
با سازمان جهاد کشاورزی استان گلستان مقرر شد چهار هکتار از 
به  دارد  قرار  سازمان  این  محدوده  در  که  کشاورزی  جهاد  اراضی 
اداری  و شهرداری گرگان یک ساختمان  واگذار  شهرداری گرگان 
برای این سازمان بسازد.وی ادامه داد: بیش از دو سال این پیگیری ها 
انجامید و چندین جلسه در شورای اسلامی شهر گرگان  به طول 
شهرداری  پیشنهادی  لایحه  این  گذشته  روز  نهایت  در  و  مطرح 
گرگان در شورا مطرح و مصوب شد.شهردار گرگان بیان کرد: با این 
اقدام به زودی بزرگترین پارک شهر گرگان به مساحت چهار هکتار 
در مرکز شهر احداث خواهد شد.دادبود گفت: این طرح با پیشنهاد 
و پیگیری های شهرداری گرگان و توافق با جهاد کشاورزی در شورا 
مطرح و مصوب شد و پس از تائید فرمانداری و دولت برای اجرا به 
شهرداری ابلاغ خواهد شد.وی تاکید کرد: تلاش ما بر این است در 

مدت زمان کوتاه این پارک احداث و به مردم تقدیم شود.
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اراک – امیدی: ساخت راه های بزرگراهی ، آزادراهی ، اصلی و فرعی ، 
مسکن مهر ، مسکن اقدام ملی ، پیگیری و تصویب طرحهای جامع و تفضیلی 
شهرها ، واگذاری زمین ، ساخت بیمارستان ، ادارات دولتی ، مسجد و مدرسه 
بخشی از خدمات اداره کل راه و شهرسازی استان مرکزی در دولت تدبیر و امید 

بوده است. مدیرکل راه وشهرسازی استان مرکزی  بخشی از فعالیت های صورت 
گرفته طی این ۸ سال را در پنج محور اصلی اعلام کرد و گفت : در حوزه ساخت 
راه ، این اداره کل 12۶ کیلومتر بزرگراه ، 9 کیلومتر آزادراه ، ۳۶ کیلومتر راه فرعی 
، 1۶9کیلومتر آسفالت راه روستایی را به اتمام رسانده و درحال حاضر پروژه های 

بسیاری نیز فعال است .
 مرزبان افزود : درحوزه مسکن وساختمان افتتاح 1۳91۷واحد مسکن مهر 
، تامین زمین برای ۸000 واحد طرح اقدام ملی ، پرداخت تسهیلات مسکن مهر 
بالغ بر۵10 میلیارد تومان ، ساخت و شروع به کار احداث ۷۵۳ واحد مسکونی 
بنایی ۵.۸  میلیاردتومان و مبلغ  ، مبلغ پرداخت شده خدمات زیر  مشارکتی 
پرداخت شده تسهیلات روبنایی )مسجد ومدرسه( ۵.۳ میلیاردتومان ، ساخت 
۷باب مسجد و۶ باب مدرسه ، تامین زمین برای احداث بیش از ۸000 واحد طرح 
اقدام ملی مسکن ، معرفی وتخصیص وام بافت فرسوده در مناطق هدف ، طراحی 
واحداث پارک ، راه اندازی مرکز توسعه محله در کوی امام علی و پرداخت قیر رایانه 
ای به شهرداری های استان و دهها پروژه دیگر را در این بخش انجام داده است .

 ، اداری  و  عمومی   تاسیسات  در حوزه   : و شهرسازی گفت  راه  مدیرکل 

ساخت هفت باب مسجد ، احداث ۳ بیمارستان با ظرفیت 1۸۶ تخت ، ساخت 
با زیر بنای  ۶ باب مدرسه ، احداث 1۳ پروژه فرهنگی ،مذهبی وکتابخانه ای 
1۵۶44مترمربع و احداث 1۵ پروژه اداری با زیر بنای 4۶۸۵0مترمربع فعالیت 

داشته است .
 مرزبان در خصوص عملکرد در حوزه املاک وحقوقی گفت : واگذاری زمین 
به متقاضیان به مساحت 420000 متر مربع اهم از گردشگری، تفریحی ، توریستی 
، طرح اقدام ملی ، مسکن محرومین و هلال احمر و.. ، واگذاری اراضی ملی به 
میزان ۷00هکنار جهت ایجاد فضای سبز ، واگذاری ۸0 قطعه زمین به خانواده 
های دارای 2 معلول و واگذاری ۳۳۸۶1 متر مربع زمین به اقشار ویژه عملکرد ، 
اختصاص و واگذاری میزان ۳224۵ متر مربع درقالب تفاهم نامه فی مابین کمیته 
امداد واستانداری جهت ساخت مسکن محرومین با ظرفیت ۵۳0 واحد به کمیته 
امداد امام خمینی ، تامین زمین به میزان ۵۵0۵9 متر مربع درقالب طرح اقدام 
ملی جهت واگذاری به سازمان اجرایی حضرت امام )ره( ، تامین واختصاص و 
واگذاری ۸۷0۶9 متر مربع در قالب طرح اقدام ملی جهت واگذاری به بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی نیز در این دوره کاری صورت پذیرفته است .

رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری قم گفت: رفت و آمد 
حضوری مردم به شهرداری ها جهت استعلام املاک برای خرید یا فروش آن ملک، 
تا پایان شهریورماه سال جاری به طور کامل حذف خواهد شد و فرایند استعلام 
بخ صورت مجازی توسط دفاتر اسناد رسمی از طریق سامانه قم یار انجام می شود.

کوروش محمدحسینی، رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری 
قم در گفت وگویی، با اشاره به الکترونیکی کردن فرآیند استعلام از دفاتر اسناد 
رسمی بیان کرد: شهرداری قم با هدف استفاده از میز خدمت شهرداری در سطح 
استان، پروژه میز خدمت الکترونیکی را در سال 9۸ آغاز و ظرف مدت یک سال، 
میز خدمت الکترونیکی با نام شناسایی سامانه » قمیار« را طراحی کرده که هم 
اکنون آماده خدمت رسانی به شهروندان قمی است.وی افزود: در میز خدمت 
الکترونیک یا به اختصار با نام شناسایی سامانه » قمیار«، خدمات مورد نیاز مردم 
به صورت ساده و مرحله به مرحله به همراه راهنمایی های مورد نیاز طراحی شده 
است تا مردم برای امور مربوط به شهرداری اعم از اخذ پروانه ساخت و ساز و..از 

مراجعه حضوری صرف نظر کرده و با صرفه جویی و مدیریت در زمان خویش و 
کاهش هزینه ها و مهم تر از آن حفظ سلامت و بهداشت خود و خانواده شان ، 
کلیه امور مربوطه را به صورت غیرحضوری و یا با حداقل مراجعات حضوری به 
شهرداری، در دفاتر پیشخوان به ثمر برسانند.وی تصریح کرد: رفت و آمد حضوری 
مردم به شهرداری ها جهت استعلام املاک، تا پایان شهریورماه سال جاری به طور 
کامل حذف خواهد شد و فرآیند الکترونیکی جایگزین آن می شود.محمدحسینی 
اظهار کرد: کوتاه تر شدن فرآیند و کاهش مراجعات حضوری مردم به شهرداری ها 
اسناد رسمی  دفاتر  توسط  املاک  استعلام  کردن  الکترونیکی  مزایای  از جمله 
می باشد.وی خاطرنشان کرد: پروند برخی از املاک مشخص و روشن است لذا 
به محض استعلام دفاتر اسناد رسمی از شهرداری ، پاسخ ارسال می شود اما برخی 
از پرونده های املاک مشکلاتی از قبیل بدهکاری عوارض نوسازی و پایان کار به 
شهرداری و ساخت و ساز غیرمجاز و.. دارند بنابراین روند پاسخ دهی به دفاتر اسناد 
رسمی طولانی می شود.محمدحسینی یادآور شد: کلیه روند استعلام گیری دفاتر 

اسناد رسمی و پاسخ دهی شهرداری به آن از طریق پیامک و یا صفحه شخصی 
شهروند در سامانه قم یار به اطلاع شهروندان خواهد رسید.

اصفهان – یحیی مرادیان: رییس اتاق بازرگانی اصفهان و اعضای هیات 
نمایندگان اتاق بازرگانی از پروژه های بزرگ عمرانی شهر اصفهان بازدید کردند.

اتاق  رییس  اصفهان،  شهرداری  ای  رسانه  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
عمرانی  بزرگ  های  پروژه  از  نمایندگان  هیات  اعضای  و  اصفهان  بازرگانی 
شهر اصفهان مانند خط دو مترو، حلقه چهارم حفاظتی شهر اصفهان، پروژه 
نمایشگاه بزرگ بین المللی و مرکز همایش های بین المللی اصفهان بازدید 
و در انتها در جلسه ای با شهردار اصفهان و تنی چند از معاونان و مدیران 

شهرداری شرکت کردند.
شهردار اصفهان پس از این بازدید با بیان اینکه امروز با اجرای پروژه خط دو 
مترو شاهد یک حرکت بزرگ عمرانی در شهر هستیم، اظهار کرد: این خط دو 
نقطه غرب و شرق شهر اصفهان را به یکدیگر متصل می کند و پروژه ای است که 
بیش از هزارنفر از پیمانکاران بزرگ کشور در آن فعالیت دارند و به معنای واقعی 
انقلاب عمرانی شهر اصفهان است و تاکنون به جز 200 میلیاردتومان هزینه، از 

بخش مهمی از اوراق مشارکت نیز  برای اجرای این خط استفاده شده است.
امید،  یک  زاینده  شهرداری  های  پروژه  اجرای  در  جوش  و  جنب 

حرکت و باور است
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان نیز در ادامه این 
جلسه اظهار کرد: در شرایط جنگ اقتصادی کشور و در شرایطی که دشمن در پی 
سلب آرامش مردم ایران است بسیار خرسند شدیم از اینکه جنب و جوش بسیار 

خوبی را در اجرای پروژه های بزرگ شهری اصفهان مشاهده کردیم، این جنب و 
جوش زایش یک امید، حرکت، باور و امید به بهبود را تجلی می بخشد.

مسعود گلشیرازی ضمن تشکر از شهردار اصفهان و مدیران شهرداری بابت 
زحماتی که برای شهر اصفهان می کشد، تصریح کرد: انجام یک پروژه عمرانی در 
شرایط بی ثباتی اقتصادی فشاری مضاعف و چندین برابری را به مدیران اجرایی 
تحمیل می کند. در صورتیکه روحیه جهادی در میان مدیران شهرداری نبود 

اجرای این میزان کار عملی نبود.
به حوزه گردشگری زد و مردم  را  وی اضافه کرد: کرونا بیشترین آسیب 
ضررهای بسیاری از این بابت دیدند و می طلبد شهرداری در کنار اجرای این پروژه 
های عمرانی، حوزه نرم افزاری در حوزه اقتصاد را در این دوران سخت به صورت 

ویژه مورد توجه قرار دهد.
رییس اتاق بازرگانی استان اصفهان تاکید کرد: به دلیل وجود کرونا عملا 
20 درصد تولید ناخالص داخلی )GDP( از دست رفته است و در این حوزه لازم 
است شهرداری و اتاق بازرگانی در کنار یکدیگر قرار بگیرند تا با اقدامات موثر نتایج 

مطلوب به دست آید.

ساخت ۳۴۰ کیلومتر راه در دولت تدبیر امید در استان مرکزی

کاهش 25درصدی مراجعات حضوری مردم به شهرداری قم تا پایان شهریورماه

در بازدید اعضای هیات نمایندگان اتاق بازرگانی از پروژه های عمرانی شهر اصفهان مطرح شد؛

شهردار اصفهان: تحولی در عرصه اقتصادی و گردشگری شهر در حال رقم خوردن است


